
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 27. maj 2025 

 

Tid: 16.00 til 18.00 – derefter åbent 
SB møde, 18.30 til 20.00. 
 
Mødes på skolens kontor. 
 

 

 

BEMÆRKNINGER 
1. Godkendelse af 

dagsorden 
• Godkendelse af dagsorden. 

2. Suppleringsvalget • Hvordan går det med det? 
 

5 personer har tilkendegivet interesse, og der skal vælges to 
bestyrelsesmedlemmer. Fristen for at tilkendegive interesse er 2/6 og 
derefter vil der være en proces for valg til bestyrelsen.  

- Orientering om 
skoleåret 2025 – 
2026 

 
3. Aftale om folkeskolens 

kvalitetsprogram | 
Børne– og 
Undervisningsministeriet 

Gennemgang af hvor langt vi er, hvordan vi har arbejdet elementer fra 
mangfoldige børnefællesskaber ind og elementer fra 
kvalitetsprogrammet. 
Herunder en gennemgang af beslutninger – altså hvordan vi vil: 
• forkorte skoledagene så meget vi kan 
• bevare fokustimen. 

• beholde forskudte mødetider og pauser. 

• kigge på lokaler og indretning. 
 
Vi ønsker et fokus på sjove og gode skole- og arbejdsdage, og 
motivation til indflydelse. 
Ved sidste møde blev time- og fagfordeling godkendt også ift. 
svømning.  
 
I fagfordelingen læser fuldtidsansatte lærere som udgangspunkt 22 
fagtimer og har derfor mulighed for to-lærer timer. Vi har 12 årsværk i 
vores ressourcecenter, som næste år rykker tættere på klasserne.  
Opmærksomhed på at kommunikere strategisk til forældre og 
årgangene i forhold til prioritering og fordeling af ressourcer.   
 
Flere stillingsopslag er slået op: 
- Lederstilling særligt med fokus på tværfagligt samarbejder, 

inklusion, ledelse af ressourcecenter, support mm. 
- To overgangspædagoger 
- To madskoleansvarlige. Til nuværende madskole og vores nye 

madskole.  
- 4 lærerstillinger 

Inklusionsdrøftelse 
Bilag; oplæg og udkast 
til mødet i februar i 
områdeforvaltningen – 
her er fokus på elevtrivsel 

Opsamling fra det fælles møde. 
Vi har dette punkt på ved hvert møde. Det er et punkt der er i familie 
med ”mangfoldige børnefællesskaber”. 
Bilagene er det politiske skriv og de politiske hensigter igennem 
sigtelinjerne.  

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
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og mangfoldige 
børnefællesskaber.  
 
Mangfoldige 
børnefællesskaber i 
skoler og dagtilbud | 
Københavns Kommune 
 
  

 
Emnet er en vigtig politisk beslutning for de københavnske folkeskoler 
og børn og unge.  
Man udfaser fx buf flex ordningen og der skal tænkes en halv 
lederstilling ind fremover samt overgangspædagoger og to voksne i 
bh. Klasser og 1. klasser. 
 
Lise og Anders kommer med tilbagemelding på kommunikationen. 
Max kommer med tilbagemelding fra elevrådet. 

Elevtrivsel Orientering ift. den nationale trivselsmåling.  
Punktet udskydes - da vi fortsat er ved at få udarbejdet 
sammenligningsrapporterne, som skal knyttes til skolens 
undervisningsstatistik.  

Åbent 
skolebestyrelsesmøde 

Det åbne skolebestyrelsesmøde er sat til 18.30 til 20.00. 
Årsberetning er godkendt invitation til ”åbent skolebestyrelsesmøde” 
er sendt ud -hvem gør hvad til mødet? 
Lise og Magnus kommer har oplægget. 
 
Årsberetningen er godkendt. 
Summeøvelse om inklusion og mangfoldige børnefællesskaber, 
hovedpointer noteres. 
Ca. 50 tilmeldte, vi er i Madskolen og pizzaer er bestilt og der er en 
rundvisning i nye bygninger.  

4. Principper 5. Vi mangler princippet for klassesammenlægninger – punktet 
udskydes til første møde efter sommerferien. Jeppe fremlægger 
punktet. 

6.  

7. Trivselsforældreaften Anders og Max fremlægger hvor vi er i arbejdet. 
 
Punktet udskydes 

8. Forskeraften næste 
skoleår 

Pia og Max fremlægger en ide til mødet i september 2025.  
Der er flere bud på oplæg. Max går videre med mulighederne. 
 

9. Suppleringsvalg Optakt til suppleringsvalg – skal der skrives ud? Laves kampagne? 
 
Dette er drøftet. 

Meddelelser og nyt fra • Elever: elevrådet taler for tiden om, hvordan ny bygning tages 
bedst i brug. Forslag til hvordan hærværk ikke stoppes blandt både 
store og små elever. Formandsposten i elevrådet er givet videre. 
God tilbagemelding fra sidste skoledag for 9.årgang. 

• KKFO-råd: Møde på tirsdag.    
• Bestyrelsen:   

• Personale: Valg til medarbejderrepræsentanter til 
skolebestyrelsen. Eksamen og flytning er det, som optager.  

• Ledelse: Orientering og afgangsprøver, dimission og sidste 
skoledag. Fagfordeling med høj grad af indflydelse og det har 
været en ret god proces. Ledelsen melder ud med den endelig 
fagfordeling. Orientering om Docendo nyt program til blandt 
andet skemalægning.  
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Bestyrelsen bliver inviteret til ansættelsessamtaler den nærmeste 
tid.  
Skolen har fået tildelt 14,3 millioner til Madskolen. 
 
Jan orienterer om sporkapaciteten og processen for antal 
bh.klasser samt sen klassedannelse og farvehold. Lige nu lander vi 
på 132 elever – der er møde i næste uge med områdechef og 
forvaltningen. Der skal dispensation på to klasser, der starter på 27 
børn.  
Skolebestyrelsen tilkendegiver at de bakker op om 5 spor på 
nuværende majbørn.  

Punkter fremadrettet? Til mødet den 18. juni kl. 16.  
Eva. På året: 
Opfølgning på data – karakterer, fravær, mm. - Årshjul fremlægges for 
skoleår 2025 - 2026. - Året der gik - Ansættelser, skemaer, 
årsplanlægning.  
 
God ferie 

Evt. Forslag om at skolebestyrelsen tager en generel snak om hærværk og 
mulige erstatningskrav. 
 
Spørgsmål om åbent hus i ny bygning for alle – Kristian og Ida 
inviterer nuværende 9.årgang. 
 
Data på ind og udsivning af elever ønskes.   

 


